
Processarbete IF Murgrönan, 16 oktober 2023, på Idrottens hus Visby 

Vi var med: Petra, Klas-Göran, Agneta, Einar och Gunvor. Micke var ledare. 

Kvällens ämne: Arrangemang, träff 2. 

* Hur är planen från annons till match/tävlingsrapport på hemsidan eller match/tävling 

idag? 

Inbjudan skickas ut via Gösta Karlsson till alla som har mailadresser inlagda hos honom. Petra 

lägger ut på Facebook.  På träningar berättar man för varandra. Tävlingsresultat skickas också 

ut via Gösta och läggs ut på hemsidan. Inga annonser i tidningar. Kalendariet på hemsidan. 

*  Hur kan detta utvecklas i föreningen? 

Affischer på de anslagstavlor som ännu finns att sätta upp på.  

Inbjudan på hemsidan.  

Evenemangskalendern i GT och GA samt på sajten Gotlandjustnu.se. Kostar inget. 

* Hur är ”totala upplevelsen” när du kommer första gången till arenan, för att se en 

match/tävling? 

Föreningen har sällan publik på sina tävlingar.  

Det är nog ganska förvirrande att komma dit och lite tråkigt om man inte har några förkun-

skaper om boccia.  

* Betygsätt upplevelsen 1-5.  

Vi tror att den ligger på 2–3. 

* Vilka nya idéer kan utveckla match/tävlingsarrangemanget och föreningen? 

Det skulle vara roligt med publik. 

Man kanske kan ordna en enkel kiosk, så att de tävlande kan köpa något att äta. 

Kanske kan man anordna något ”socialt ” efter tävlingen, korv, fika.  

Vem skall ordna med ev. kiosk? Festkommittén? 

* Hur ser en optimal match/tävlingsorganisation ut? Gör ett förslag på en plan från annons 

till match-/tävlingsrapport. 

Annonser på hemsidan, Facebook och via Gösta, samt i evenemangskalendern på GT, GA och 

Gotlandjustnu.se.  

Affischer på anslagstavlor. 

Mycket publik. 

Kiosk med korv och fika. Alla äter tillsammans under tävlingen. Andra kommer dit och umgås.  

Lite träff efter tävlingen med samtal och fika.  



Matchresultat läggs ut på hemsida, Facebook och via Gösta.  

Tidningsreferat ibland.  

* Vilka ev. ekonomiska investeringar bör göras? 

Pengar till kiosken och affischer, papper och skrivare. Färg är dyrt. 

* Kommer detta att locka fler åskådare och ge fler intäkter till föreningen? 

Förhoppningsvis… 

Kan man ha lotteri på tävlingar? Tigga sponsrade vinster? 

* Vem eller vilka ska vara samordnare för att detta ska fungera? 

Festkommittén eller delar av den, alla behöver inte vara med varje gång.   

Kanske kan man fråga någon som vill ha hand om ev. kiosk.  

 

Det här var något av det som vi diskuterade, inget blev bestämt men kanske kan något av det 

här genomföras, vem vet?  

Nästa träff är 14 november kl. 18.00 på Idrottens hus Visby. 

Skrev gjorde Gunvor 


